
 

 

 

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2022-01-19 

Mötet hölls digitalt via Teams. 

 

Närvarande: Niklas Pettersson, Camilla Leijon, Gunnar Welin, Annki Isaksson, Anette Wirdby, 

Thomas Boethius, Mikael Persson, Annelie Eliasson, Magnus Olofsson samt Jenny Lundman 

från sportgruppen.  

Inledningsvis närvarade också Håkan Olofsson och Daniel Esplund. 

Frånvarande: Janne Gustavsson  

 
§1 Mötet öppnades av ordförande. 

 

§2 Till justeringsman valdes Annelie Eliasson. 

 

§3 Törebodafestivalen 

Håkan Olofsson och Daniel Esplund redogjorde för föreningens kommande 

engagemang i festivalen. Förslaget är att TIK tar tre kassor i baren samtliga 

dagar fördelat på fyra-timmars-pass.  

 

§4 Dagordningen godkändes. 

 

§5 Genomgång av föregående mötesprotokoll.  

 

§6 Ekonomisk rapport  

Bokslut för 2021 är klart med resultat på 35 tkr. 

Mycket tack vare att vi bara betalt halva planhyran för Töreboda samt att vi fått 

ett bidrag från Alfastiftelsen på 40 tkr. 

Gunnar skickar över bokslutet till revisorn. 

 

 

 



§7 Övriga rapporter 

• Sportgrupp 

Jobbar på att få fram ledare till A2. Tre förslag finns. 

Arbetsbeskrivning för seniorledarna har tagits fram. 

• Status tränare 

Niklas har kontakt med Illo. 

Magnus och Kenneth har inte skrivit på än. 

 

§8 Inkomna skrivelser 

RF-SISU utskick om utbildningar som Niklas skickar vidare till styrelsen. 

Enkät om försäkring har kommit. Niklas skickar den till Gunnar att besvara. 

 

§9 Dina Cupen 2022 ställdes in genom beslut på ett separat möte 2021-12-15. 

 

§10 TIK-tröja/Teamsales. Status försäljningen? 

Vi har sålt 34 stycken på förhand. Magnus pushar på via nätet igen. 

 

§11 Försäljning/aktiviteter 2022 

Annki har kollat vinsten på kakor vilket är 25 kr/burk. 

Ölandsplast läggs in i att-göra-listan. 

 

§12 Att göra listan gicks igenom. 

 

§13 Sponsring 2022 

Magnus ska börja fakturera avtalssponsorerna och skicka lista till Thomas på de 

som ska kontaktas. 

 

§14 Representantskapet 

Hölls digitalt igår. Magnus och Niklas deltog för TIK:s räkning. Magnus 

redogjorde för de beslut som togs och som berörde oss. 

 

§15 Övriga frågor 

Camilla frågar vem som ansvarar för att ta fram nya ledare till ungdomslagen. 

Som det ser ut idag är det lagets föräldragrupp som äger frågan med eventuell 

hjälp från sportgruppen. Klart är att vi saknar en ungdomsrepresentant. 

 

Thomas tar upp frågan om efterlevnad av utdrag ur brottsregistret. Det ska nu 

komma en påminnelse via mail till alla när det är dags att lämna in nytt. Detta 

sker via laget.se. 

 



Klassfotbollen – digitalt möte har hållits med arbetsgruppen. Beslut om 

genomförande måste tas i slutet av mars. 

 

Möte för att bemanna seniormatcher måste hållas i början av mars. 

 

Årsmöte är 23/3 kl.18.30 i klubbstugan. 

 

§16 Nästa möte är den 23/2 kl.18:00 i klubbstugan. 

 

§17 Mötet avslutades av ordförande. 
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